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SANT ANDREU DE LLAVANERES 

 
 
 

 
A Sant Andreu de Llavaneres, a les 20.30 hores, del dia 14 de setembre, es reuneixen a la Casa 
de la Vila els membres del Consell Municipal de la Cavalcada de Reis a l’objecte de celebrar 
sessió ordinària. Hi assisteixen: el President, senyor Xavier Noms i Casals, representant d´ERC; 
el Vicepresident, el senyor Joan Rubal i Díaz, representant d´Acord; el senyor Jordi Roldós i Sala, 
representant d´ERC; la senyora Mireia Neira i Marí, representant d´Acord i el senyor Carlos 
Sánchez i Nicolau, representant de C's. Per part de la Cavalcada de Reis hi assisteixen: el senyor 
Josep Maria Roma i Buixeda; el senyor Xavier Barnet i Barber i la senyora Francisca Pons i 
Graupera.  
 
Amb les absències del senyor Xavier Melo i Bulbena, representant de CIU; el senyor Víctor Ros i 
Casas, representant del PP; el senyor Robert Devesa i Graupera, la senyora Sandra Colom i 
Bataller i la senyora Yolanda Ciruelos i Bascones, representants de la Cavalcada de Reis. 
 
Actua com a Secretari, el senyor Enric Font i Ribera, Aux. Tècnic de Cultura de la Corporació. 
 
Atès que s’ha obtingut el quòrum necessari, el senyor President obre l’acte i es passa a conèixer 
dels assumptes inclosos a l’ordre del dia. 
 
 
1. APROVACIÓ, SI S´ESCAU, DE L´ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL 
 DIA 30 DE MARÇ DE 2016 
 
El senyor Xavier Noms fa lectura de l´Acta de la sessió anterior. 
S´aprova per unanimitat. 
 
 
2.- PAGAMENT ALS PROVEÏDORS 
 
El senyor Xavier Noms pregunta si la forma actual de pagament de les factures va bé. 
El senyor Josep Maria Roma proposa que els proveïdors puguin facturar directament a 
l´Ajuntament però també seria convenient disposar d´una bestreta per a les despeses de menor 
quantia. 
El senyor Xavier Noms està conforme que les grans despeses es facturin a l´Ajuntament i proposa 
establir bestretes per import de 300€, que caldrà justificar en el termini d´una setmana si es vol 
optar a una altra. Quan el departament d´Intervenció tingui a punt la bestreta hauran de venir a 
cobrar-la i justificar-la dos membres de la Cavalcada de Reis. 
 
La proposta del senyor Xavier Noms s'aprova per unanimitat.  
 
 
3.- CONDICIONAMENT DEL LOCAL ON ES PREPAREN LES CARROSSES 
 
El senyor Xavier Noms, conscient que cal un mínim de condicionament del local, proposa una 
trobada amb el regidor d´Urbanisme i el regidor de Medi Ambient per establir les actuacions que 
s´han de portar a terme. 
El senyor Joan Rubal comenta que no és possible pavimentar tot el recinte exterior i matisa que 
també haurien de quedar el senyor Andreu Tornés i el senyor Josep Maria Roma, de la Cacalcada 
de Reis, per veure què si pot fer. 
El senyor Xavier Noms estableix que, ara per ara, per actuacions que s´han de fer són: treure les 
herbes, pavimentar un tram per accedir millor als lavabos que hi ha fora i condicionar el desaigua.  
 
La proposta del senyor Xavier Noms s'aprova per unanimitat.  
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4.- CONSERVACIÓ DEL VESTUARI 
 
El senyor Xavier Noms proposa que per a una millor conservació del vestuari de la Cavalcada de 
Reis, hi hagi una persona encarregada i que porti els vestits a la tintoreria. De la mateixa que el 
vestuari necessita un manteniment també s´ha de fer als faldons de les carrosses. 
 
La proposta del senyor Xavier Noms s'aprova per unanimitat.  
 
 
5.- POSSIBLE IMPLICACIÓ DE LES ENTITATS LOCALS EN LA PREPARACIÓ I  
 ANIMACIÓ DE LES CARROSSES 
 
El senyor Xavier Noms proposa convidar les entitats locals en el muntatge i animació de les 
carrosses, i posa com a exemple les escoles de dansa de Llavaneres: GIM Llavaneres i Escenika 
Academia. 
El senyor Jordi Roldós proposa convidar una entitat de Llavaneres perquè faci una carrossa. 
El senyor Josep Maria Roma creu que no fa falta animació a les carrosses i que sí es necessita 
per al campament dels Patges. En aquest sentit, la senyora Francisca Pons afegeix que és molt 
perillós posar animació en una carrossa. I el senyor Xavier Barnet diu que l´animació com a 
comparsa o acompanyament és una bona idea però que no és una bona idea tenir una carrossa 
d´animació.  
La senyora Mireia Neira apunta que una manera de donar continuïtat a la confecció de les 
carrosses i col·laborar en l´organització de la Cavalcada seria implicar els joves de l´Institut 
aprofitant el temps que tenen durant les vacances de Nadal. 
 
 
6.- CAMPAMENT DEL PATGES REIALS I RECORREGUT DE LA CAVALCADA DE REIS 
 
El senyor Xavier Noms diu que és important preguntar-se cada any què es pot millorar. En aquest 
sentit formula les següents preguntes: si el recorregut actual de la Cavalcada és l´idoni, si el parc 
de Ca l´Alfaro és el millor emplaçament per all Campament del Patges o es podrien buscar altres 
indrets. 
El senyor Josep Maria Roma comenta que el recorregut actual de la Cavalcada és l´idoni i que és 
molt complicat tornar a fer la fòrmula que els Patges arribin al Part Balís i després vinguin al parc 
de Ca l´Alfaro. 
El senyor Carlos Sánchez apunta que fer el Campament a la zona de baix de Llavaneres és una 
bona manera perquè els veïns de Can Sanç també hi participin. 
El senyor Joan Rubal apunta dos llocs més: els Jardins de Joaquim Passi i a la platja. 
El senyor Josep Maria Roma diu que si hi ha un canvi d´ubicació del Campament dels Patges cal 
anunciar-ho amb temps ja que la gent està acostumada al parc de Ca l´Alfaro. 
El senyor Enric Font informa que si es vol fer a la platja cal la corresponent autorització del 
departament de Costes de la Generalitat, i que també s´han de tenir en compte els possibles 
temporals que facin desaparèixer la sorra de la platja, com passa algunes vegades a la zona de 
llançament dels focs per La Minerva.  
El senyor Xavier Noms proposa fer una votació per establir la ubicació del Campament dels Patges 
aquest 2016. El resultat és el següent: 6 vots a favor de fer-ho a la platja, 1 vot per fer-ho a Ca 
l´Alfaro i una abtenció. 
El senyor Xavier Noms estableix que si el Campament es fa a la platja cal fer un dibuix previ per 
saber on s´han de col·locar les carpes i cal parlar amb el lampista municipal Ramon Manzanedo 
per saber on han d´anar els punts de llum    
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7.- INFORMES, PRECS I PREGUNTES 
 
No hi cap informe, prec ni pregunta. 
 
 
 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, s’aixeca la sessió a les 22.10 hores, de la qual s’estén 
la present acta. En dono fe.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
El President      El Secretari 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Xavier Noms i Casals     Enric Font i Ribera 

 

 

 


